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1 .  Opening  
De voorzit ter  heet  de aanwezigen en de lu is teraars  thuis  van har te  we lkom.  
 
2 .  Vasts te l l ing  agenda  
De agenda wordt  conform voorste l  vastgeste ld.  
 
3 .  Ingekomen s tukken  
Voor  kennisgeving aan te  nemen:   
  Brief  leden Blauwe Rui ters  d .d .  1  december 2009 
  Raadsber icht  VGG 
De raad s temt  in  en gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus bes loten.  
 
4 .  Vragenuur  raads leden 
De heer  Frima ,  namens de VVD, bere ikte  ber ichten dat  het  jammer is  dat  het  zebrapad ter  
hoogte van Expert  i s  weggefreesd en vraagt  of  d i t  zebrapad vernieuwd wordt  of  wegbl i j f t ?  
 
Wethouder Niezen ,  namens het  co l lege ,  zegt  dat  het  t rot to ir  voor de  voormal ige  Super  de  
Boer ,  waar  het  zebrapad op u i tkwam, i s  verhoogd.  Het  zebrapad d ient  waarschi jn l i jk  te  
worden ver legd en dat  v indt  p laats  in  een per iode dat  het  weer  wat  beter  i s .  Waar  het  
zebrapad exact  komt te  l iggen kan v ia  e-mai l  worden beantwoord.  
 
De heer  Frima  merkt  op dat  het  kouder  beg int  te  worden en Haren n iet  meer  over  een 
i j sbaan beschikt .  Is  het  co l lege nog bezig  met  het  onderzoek naar  een a l ternat ief  voor  een 
i j sbaan in Haren?  De voorzitter  zegt  dat  de heer  Meles  voornemens was eenze lfde  vraag te  
s te l len.  
 
De heer  Meles ,  namens het  CDA, wi l  n ie t  a l leen d i t  onderwerp aan de orde s te l len,  maar  ook 
een a l ternat ie f  voor leggen wat  onlangs door een van de  leden werd geopperd.  Dit  a l ternat ie f  
i s  n iet  n ieuw,  maar  werd vor ig  jaar  door de mensen van het  Gl immend Hart  ( locat ie  Deen)  
bedacht .  Er i s  minimaa l  twee dagen vorst  voor  nodig ,  een v lakke ondergrond en het  l i e fs t  
geen werk ing  in de bodem.  (Een kunstgrasve ld zou geschikt  kunnen z i jn en daar  heeft  Haren 
er  nog a l  wat  van) .  Over  d i t  ve ld  d ient  een goede lage fo l ie  aangebracht  te  worden met  
we l l icht  zandzakken er  omheen a ls  wa l .  Wi l  het  co l lege over  d i t  a l te rnat ie f  nadenken? 
 
De voorzit ter  concludeer t  dat  be ide frac t ies  deze l fde  vragen voor wat  betref t  de voortgang 
van een i j sbaan hebben,  waarbi j  de  heer  Meles  met  een a l te rnat ief  komt.  
 
Wethouder Berends ,  namens het  co l lege ,  i s  bez ig  met  het  zoeken naar  a l te rnat ieven voor  de 
i j sbaan.  Er  z i jn  meerdere  locat ies  in bee ld .  Op d i t  moment  wordt  ook door  enke le  pr ivate  
par t i jen,  gezamenl i jk  gekeken naar  een mogel i jke  locat ie  voor een i j sbaan van enige  omvang.  
Om te  voorkomen dat  het  een e igen leven gaat  le iden,  wordt  nu n ie t  gezegd we lke  par t i jen 
d i t  bet ref t .  Ge lu iden vanui t  verenig ingen bere iken de gemeente  vaak in  de maand december .  
Het  door de heer  Meles  genoemde a l te rnat ief  i s  pr ima,  maar  d i t  i s  n iet  de omvang waaraan 
gedacht  wordt  b i j  een i j sbaan in Haren.  De wethouder  heef t  ook met  ondernemend Haren 
gesproken over  de  mogel i jkhe id van een k le ine i j sbaan in  het  centrum.  Gezamenl i jk  is  
geconc ludeerd  dat  het  n iet  handig i s  d i t  in  de  Kerstvakant ie  te  doen.  Dit  geeft  problemen in 
de sfeer  van bezet t ing  en beve i l ig ing  t i jdens Oud en Nieuw.  Afhankel i jk  van hoe de winter  
z ich ontwikke l t  en andere  in i t ia t ieven,  wordt  onderzocht  of  d i t  in de  Voor jaarsvakant ie  we l  
mogel i jk  is .  Verder  heef t  de  raad e l f  maanden ge leden een budget  beschikbaar  geste ld  voor  
het  he lpen opzetten van een kunststof  i j sbaan b i j  de Hortus .  Dit  i s  gebeurd en veel  scholen 
hebben h ier  gebruik  van gemaakt .  
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Door de  wisse l ing van d irect ie  bi j  de  Hortus  i s  e r  ondanks vragen van het  co l lege ,  geen 
rapportage ontvangen van de bezoekersaanta l len,  hoe vaak de i j sbaan open is  geweest ,  
hoevee l  scholen er  gebru ik van hebben gemaakt .  Het  col lege betreur t  d i t  want  had graag ie ts  
met  d ie  informat ie  gedaan.  Het  i s  dus  n ie t  s t i l  op d i t  gebied.  
De heer  Meles  opperde  nog om de  kunstgrasve lden te  gebru iken,  maar  i s  het  n ie t  voora l  de  
bedoel ing  om in de  winterper iode door te  kunnen t ra inen en wedstr i jden te  spe len?  Ook de 
technische u i tvoerbaarheid i s  n ie t  bekend bi j  de wethouder .  De heer  Frima  s te l t  voor  te  
overwegen om bi j  de  hockeyc lub een vol  waterve ld neer  te  leggen,  dan kan dat  meteen 
bevr iezen.  Wethouder Berends  ontvangt  graag goede  in i t ia t ieven van mensen die  ie t s  wi l len 
en er  v inden gesprekken met  verschi l lende par t i jen p laa ts  om te  onderzoeken of  er  een goed 
a l ternat ief  kan worden geboden met  voldoende oppervlakte ,  maar  n iet  zo groot  a l s  de oude 
i j sbaan.  Een eventuele  i j sbaan in  het  centrum wordt  a ls  leuke winterat tract ie  beschouwd.  
 
De heer  Visser ,  namens D66,  zegt ,  in  re lat ie  tot  de verk iez ingen,  dat  burgers  z ich missch ien 
afvragen wat  z i j  moeten s temmen.  Een van de  afweg ingen daarbi j  kan z i jn  wat  de part i jen in 
afge lopen jaren gestemd hebben.  Daar  i s  een s i te  voor :  www.wats temtmijnraad.nl .  
Is  de  gemeente bere id  om aan d i t  in i t ia t ief  mee te  doen en over  een bepaa lde  per iode te  
inventar iseren wat  a l le  part i jen ges temd hebben,  zodat  burgers  kunnen z ien wat  de 
verschi l len tussen de par t i jen z i jn?   
 
De voorzit ter  s te l t  voor  h ier  op een ander  moment op terug te  komen.  Naar  aanle id ing van 
eerdere  vragen van de  heer  Visser  h ierover  heeft  de voorz i t ter  d i t  met  de gr i f f ier  besproken 
en een verkenning gedaan.  Over zaken a ls  nut  en noodzaak en meerwaarde kan ged iscuss ieerd 
worden,  maar  dat  d ient  in  het  l icht  van een goed bee ld  van de mogel i jkheden en met  name 
van de  kosten te  worden gedaan.  Een inventar isat ie  laat  z ien dat  met  name dat  laats te  we l  
ingewikke ld kan worden omdat  de hele  bes lu i tvorming van de afge lopen ja ren op part i jn iveau 
ingevoerd d ient  te  worden.  Een aanzienl i jke  k lus  d ie  gez ien de aanloop naar  de  verk iez ingen 
niet  b i j  de  gr i f f ier  kan worden neerge legd.  Hier zou iemand voor  d ienen te  worden ingehuurd 
en dat  za l  dan met  en ige kosten gepaard gaan.  De voorzi t ter  zegt  toe voor de  volgende 
raadscommiss ie  in januar i  2010 een korte  not i t ie  aan te  b ieden met  een overz icht  wat  deze 
vraag impl iceer t ,  dan kan de rest  van de raad  onder tussen kennisnemen van het  in i t ia t ie f  op 
de lopende webs i te  en een oordee l  ve l len of  het  de invester ing waard i s  om deze  inspanning 
voor de resterende  anderha lve maand tot  de verk iezingen te  doen.   
 
De heer  Visser  vraagt  het  co l lege ,  a ls  d i t  te  vee l  ge ld  of  t i jd  kost ,  te  overwegen dat  voor de 
toekomst  te  doen.  Dit  heeft  met  de wi jze  van notu leren en reg is t reren van bes lu i ten te  maken 
en de  inr icht ing zou er  op ger icht  kunnen worden voor de gemeente  om hier  gemakke l i jk  aan 
mee te  kunnen doen.  Wel l icht  kan deze opmerking b i j  de  not i t ie  worden betrokken?  
De voorzit ter  schat  in  dat  dat  ie t s  gangbaarder  za l  z i jn .   
 
De heer  Visser  ontving  twee dagen ge leden een e-mai l  van een burger  met  de vraag hoe  het  
met  de mot ie ,  “Plant  voor e lke baby een boom” d ie  anderha lf  jaar  ge leden is  aangenomen,  
s taat .  Deze  vraag i s  schr i f te l i jk  geste ld  aan de wethouder ,  maar  nog n iet  beantwoord,  daarom 
bi j  deze de vraag hoe het  s taat  met  het  “Babybos”?  
 
Wethouder Niezen ,  namens het  co l lege ,  antwoordt  dat  het  p lan door het  co l lege  i s  
goedgekeurd en voor u i tvoer ing gereed.  Het  IVN heeft  echter  een groot  aanta l  vragen geste ld  
en het  col lege  probeer t  het  IVN te  overtu igen dat  de p laats ing van de bomen een toevoeg ing 
i s  aan d ie  locat ie  in  plaats  van een verstor ing.  Daarna kan het  p lan u i tgevoerd worden.  
 
5 .  Notulen raadsvergader ing van 30 november  2009 
De notu len van 30 november  2009 worden vastgeste ld .  
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6 .  Medede l ingen / terugkoppel ing gemeenschappel i jke  rege l ingen 
Er z i jn  geen medede l ingen.  
 
7 .  Toezegg ingenl i j s t  
Toezegging  2009/01,  locat iekeuze voor  het  Zernike  Col lege ,  kan worden afgevoerd .  
De toezegg ingenl i j s t  wordt  voor  kennisgeving aangenomen.  
 
8 .  Lange termi jn agenda en voorste l  van behandel ing  
De lange termi jn agenda en het  voorste l  van behandel ing worden voor  kennisgev ing 
aangenomen.  
 
Bespreekstukken 
9.  Ruimte l i jke verkenning herhuisvest ing bovenbouw Zernike Col lege 
De voorzit ter  constateer t  dat  er  nog twee zaken open s tonden naar  aanle id ing van de 
commiss ievergader ing.  Ten eerste  de vanui t  de raad  geformuleerde  vraag om het  onderzoek 
wat  te  verbreden en synchroon niet  naar  één locat ie ,  maar  naar  dr ie  locat ies  te  la ten 
ver lopen.  Het  tweede punt  was om niet  a l leen onderzoek te  doen naar  de locat ie  ten noorden 
van de  Rummer inkhof en de Kerklaan,  maar  daar  het  Nesc iopark b i j  te  nemen.  
 
Wethouder Toxopeus ,  namens het  co l lege ,  heeft  naar  aanle id ing h iervan ambte l i jk  over leg  
gevoerd  en ook in  het  col lege gevraagd en s teun gekregen voor  het  volgende voorste l .  Het  
co l lege wi l  de  raad  voor leggen om een tweede  a l ternat ieve  locat ie  mee te  nemen,  het  
Nesc iopark ,  naast  het  Bio logisch Centrum en de Blauwe Ruiters .  Verder  s te l t  het  co l lege  
voor  het  onderzoek naar  deze dr ie  locat ies  ge l i jk t i jd ig  u i t  te  voeren in de  vorm van l icht  
onderzoek zoveel  moge l i jk  met  e igen ambtenaren.  Het  kan z i jn  dat  ie t s  u i tbesteed d ient  te  
worden,  in  dat  geva l  voor  een ger ing  bedrag .  Bi j  de  eers te  Burap 2010 zou de raad daar  een 
bedrag ,  n ie t  hoger  dan € 10 .000, - ,  voor  opgenomen z ien,  Als  d ieper  onderzoek d ient  te  
worden verr icht  dan wordt  een raadsvoorste l  voorge legd waar in exact  aangegeven wat  d ieper  
wordt  onderzocht ,  waarvoor  en tegen we lke  kosten en daar  d ient  de  raad dan een u i tspraak  
over  te  doen.  Het  col lege  denkt  vóór de  eers te  Burap in  mei  2010,  over  de  bevindingen van 
de ge l i jkt i jd ige  onderzoeken van dr ie  locat ies  te  beschikken.  De raad za l  h ier  vers lag ,  zo 
nodig  in  ver t rouwel i jke  vorm a ls  d i t  onderhandel ingen of  preca i re  kwest ies  betref t ,  over  
ontvangen.  De voorgeste lde bes l i ss ing zou dan aangepast  d ienen te  worden.   
 
De heer  Visser ,  namens D66,  vraagt  een korte  schors ing.   
Scho rs ing  
 
Mevrouw Van der  Vliet ,  namens de VVD, v indt  het  voorste l  van het  co l lege  inhoudel i jk  
u i t s tekend,  maar  vraagt  of  de u i tbre id ing van onderzoek naar  dr ie  locat ies  vertrag ing  in 
totaa l  oplever t?  De VVD heeft  moei te  met  de  locat ie  B lauwe Rui ters  en zou a ls  onderzoek 
van dr ie  locat ies  ver trag ing oplevert ,  de  nadruk op het  onderzoek van het  Nesc iopark en de  
Kerk laan wi l len leggen.  In de commiss ievergader ing i s  ook a l  aangegeven dat  er  naar  mening 
van de VVD vr i j  gemakkel i jk  over  afbraak van het  n ieuwe gedee l te  van het  huid ige Zernike 
Col lege  complex aan de Westerse  Dri f t  wordt  gesproken en dat  het  een woningbouwlocat ie  
kan z i jn .  De VVD denkt  dat  dat  n ieuwe gebouw een andere  funct ie  zou kunnen kr i jgen,  
waarbi j  a l lereerst  aan de  Nicolaasschool  gedacht  kan worden.  De VVD is  van z ins  mee te  
doen aan een mot ie  in  d ie  r icht ing  van het  CDA.  
 
Mevrouw Van Duinen ,  namens GroenLinks ,  i s  b l i j  met  de zo spoedige beantwoord ing van 
a l le  vragen door het  co l lege  en kan z ich vinden in  het  voorste l  van de wethouder .  
GroenLinks  verwacht  dat  d i t  ju is t  een versne l l ing  van de  he le  s i tuat ie  betekent .  Het  
oorspronkel i jke  voorste l  was  immers  volgt i jde l i jk  en dan zou na een jaar  pas  eventuee l  een 
tweede  opt ie  onderzocht  worden.  
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Bi j  de  Burap wordt  meer  inzage  in  de s tand van zaken verwacht .  Mevrouw Van Duinen denkt  
dat  d i t  een goede zet  i s  voor het  Zernike .  Het  Nesc iopark i s ,  zoa ls  de  heer  Di jkstra  ze lf  a l  
aangaf ,  een pr ima opt ie .   
 
Mevrouw Praamstra ,  namens de Chr is tenUnie ,  i s  zeer  verheugd met  het  voor l iggende voor-
s te l .  Ook de Chr is tenUnie  acht  het  u i tvoeren van ge l i jkt i jd ig  onderzoek zeer  sne l  tot  een 
oploss ing le idend.  Mevrouw Praamstra  kan z ich v inden in  de volgorde van het  voors te l ,  eerst  
de  Kerklaan,  dan de Blauwe Rui ters  en dan het  Nesc iopark .  
 
De heer  Visser ,  namens D66,  kan instemmen met  het  col legevoorste l ,  met  d ien verstande dat  
de heer  Visser  moei te  heeft  met  de locat ie  de Blauwe Ruiters ,  maar  v indt  dat  deze locat ie  we l  
a l s  opt ie  in  het  onderzoek meegenomen kan worden.  D66 i s  mede- ind iener  van mot ie ,  d ie  
door het  CDA wordt  toege l icht .  
 
De heer  Stroomer ,  namens de PvdA, zegt  dat  het  co l lege  goed heeft  ge lu is terd naar  de raad  
en de  raadscommiss ie  en inderdaad deze dr ie  locat ies  heef t  overgenomen voor  nader  
onderzoek.  Het  i s  ook de pr ior i te i t sopste l l ing van het  Zernike Col lege ze l f ,  hee l  goed dat  het  
daarom op deze manier  verder  wordt  onderzocht .  Als  een en ander  duidel i jk  i s  kan 
gezamenl i jk  worden gezegd we lke  locat ie  het  zou kunnen,  dan we l  moeten worden.  
 
De heer  Kooi ,  namens het  CDA, noemt het  b i jna  een novum dat  voor aanvang van de 
beraads lag ingen en het  ind ienen van een amendement ,  waar in  het  s tandpunt  van fract ies  
duide l i jk  wordt  gemaakt ,  het  co l lege  daarop heeft  geant ic ipeerd  en bi jna  naad loos het  voor-
bere ide  amendement heef t  verwoord.  Vandaar  dat  f ract ies  b i jna  unaniem uitspreken bl i j  te  
z i jn  dat  het  co l lege het  ge lu id van de raadscommiss ie  heeft  verstaan en dat  a ls  be le id  heeft  
wi l len formuleren.  Toch rest  er  nog één vraag en d ie  betref t  de Blauwe Ruiters .  In het  s tuk 
wat  is  voorbere id  s taat  dat  opt ie  3 ,  het  meest  wense l i jk  is  en de  andere  opt ies  duide l i jk  
minder ,  dan wel  onwense l i jk  z i jn .  Toch s taat  b i j  het  hoofdstuk en de ana lyse  van de Blauwe 
Ruiters  dat  opt ie  3 n ie t  mogel i jk  is  en a l leen opt ie  2  daar  u i tvoerbaar  is .  De heer  Kooi  kan 
z ich nie t  her inneren dat  de wethouder  h ier  in  de raadscommiss ie  he lderhe id over  gegeven 
heef t .  Hier  komt de  Blauwe Ruiters  kr i t i sch in  te  l iggen,  daarom bl i j f t  het  amendement  
gehandhaafd.  In het  amendement wordt  du ide l i jk  aangegeven dat  in p laa ts  van de locat ie  de 
Blauwe Ruiters  de  ind ienende part i jen de  voorkeur  geven aan de locat ie  Nesc iopark .  Hiermee 
wordt  de  volgorde  a ls  volgt :  Kerk laan 1 en Nesc iopark 2 en geen Blauwe Ruiters  op 3.   
 
Amendement  1 ,  “Herhuisvest ing bovenbouw Zernike  Col lege”  Bes lu i t  in  te  s temmen met  de 
voorgeste lde voorkeurs locat ie  aan de Kerklaan.  De locat ie  Nesc iopark a ls  a l ternat ief  aan te  
wi jzen en beide opt ies  verkennend ui t  te  werken en de  raad daarvan een resu l taat  aan te  
b ieden voor  1  mei  2010.  Ingediend door  CDA, VVD en D66 
 
De heer  Kooi  zegt  dat  er  twee locat ies  vr i jkomen waar  andere  huisvest ingsproblemen mee 
kunnen worden opge lost ,  namel i jk  voor  de  Nicolaasschool  en de Westerholm.  Deze  dr ies lag ,  
Zernike ,  Nicolaasschool  en Westerholm heeft  zovee l  perspect ie f  en mot ivat ie  opge leverd  
voor  de betrokkenen dat  het  CDA het  van be lang acht  om hier  in  deze  beraads lag ingen een 
p lek je  voor te  geven.   
 
Mot ie  A “Herbestemming locat ies” draagt  het  co l lege  op de  locat ie  Westerse  Drif t  (Zernike)  
in  bee ld te  hebben a ls  moge l i jkhe id van de  herhuisvest ing van de  Nicolaasschool .  Deze opt ie  
a l s  mogel i jkhe id verder  te  onderzoeken en in g loba le  z in  van een u i twerk ing te  voorz ien en 
betrekken b i j  de  p lannen tot  verp laa ts ing  van de bovenbouw van het  Zernike .  Ingediend door 
CDA,  VVD en D66.     
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De voorzit ter  l icht  procesmat ig  toe dat  vanavond wordt  gesproken over  de  ru imtel i jke  
verkenning voor  het  Zernike .  Dit  i s  n ie t  zomaar  u i t  de  lucht  komen va l len .  Het  IHP is  
besproken en vastgeste ld  en daarb i j  i s  gesproken over  het  hele  hu isvest ingsplan van de 
gemeente .  Het  bas isonderwi js  i s  ook aan de orde  geweest  en de raad  heeft  h ier  ie ts  van 
kunnen v inden.  De voorz i t te r  begr i jpt  dat  h iermee de Nicolaasschool  opnieuw geagendeerd 
wordt ,  dat  mag dat  s taat  de raad vr i j ,  ook in  de vorm van een mot ie  vreemd aan de  dag .  Er  
wordt  een ext ra  vraagstuk toegevoegd en de vraag i s  of  deze bes lu i tvorming daarmee verr i jkt  
d ient  te  worden,  meer  vanuit  de gedachte  dat  het  daar  e igen l i jk  n ie t  over  gaat  en de raad nu 
mogel i jk  ie ts  zou bes lu i ten op bas is  van minder  informat ie  dan de u i tgebre ide  informat ie  d ie  
de raad  heeft  bere ikt  over  het  Zernike col lege .   
 
De heer  Kooi  zegt  dat  deze overweging een ro l  heeft  gespee ld b innen het  CDA, z i j  heeft  
z ichze l f  de  vraag geste ld  of  deze gedachtegang z ich leent  voor een mot ie  d ie  wordt  
gekoppe ld  aan de  d iscuss ie  van vandaag te  k iezen voor  een mot ie  vreemd aan de  orde van de 
dag .  Het  CDA heeft  gemeend de  verr i jk ing aan deze besprek ing te  koppelen en v indt  het  
log isch,  nu er  over  wordt  gesproken,  in p laa ts  van daar  la ter  mee aan te  komen.  In de breedte  
van de  d iscuss ie  i s  de  vr i jhe id  genomen hier  ru imte  voor te  vragen.  
 
Mevrouw Van der  Vliet ,  handhaaft  deze mot ie  a ls  mede- ind iener .  De VVD acht  d i t  we l  
dege l i jk  van be lang b i j  het  verdere  onderzoek naar  de  ru imte l i jke  verkenning van het  
Zernike .  Het  aannemen van een derge l i jke  mot ie  kan van be lang z i jn bi j  de  onderhandel ingen 
over  de  a l ternat ieven.  Een van de  argumenten b i j  de  Blauwe Ruiters  was  b i jvoorbee ld dat  de  
grond misschien met  de GEM geru i ld  d iende te  worden,  omdat  de grond bi j  de  Westerse  
Dr i f t  kon worden aangeboden.  Als  deze locat ie  wordt  benoemd a ls  goede locat ie  voor de  
Nicolaasschool  dan kan deze n ie t  b i j  de  onderhande l ingen worden ingebracht .  Het  i s  dus van 
be lang om hier  b i j  d i t  vraagstuk over  te  bes lu i ten.   
 
Wethouder Toxopeus ,  namens het  co l lege ,  zegt  dat  b i j  a l le  locat ies  complex i te i ten z i jn  in  de 
vorm van een convenant  of  a fspraak waar  ie ts  gewi jz igd of  doorbroken dient  te  worden.  
Daarom heeft  het  co l lege een derde locat ie  toegevoegd a ls  tweede  reserve .  De raad zou z ich-
ze l f  tegenspreken a ls  een amendement wordt  aangenomen,  waar in de locat ie  van de Blauwe 
Ruiters  n iet  voor  komt.  De raad had immers  aangegeven dat  de r i s ico’s  zo groot  waren ,  dat  
het  vers tandig  was  om meerdere  locat ies ,  ge l i jkt i jd ig  te  bek i jken.  De locat ie  van de  Blauwe 
Ruiters  hoort  daarom bi j  de  te  onderzoeken locat ies .  Het  ge l i jk t i jd ig ,  l icht ,  onderzoeken van 
dr ie  locat ies  lever t  geen vert rag ing op.  De bedoel ing i s  d i t  in  de  komende maanden te  doen.  
Het  co l lege wi l  over  n iet  a l  te  lange t i jd  te rugkomen bi j  de  raad over  de  voortgang van het  
DHE-gebied en de GEM en met  de  eerste  ideeën voor  dee lp lan 5 en 6 .  Dat  gaat  onder  andere 
over  d i t  gebied ,  dus  a l  vroeg in  2010 d ient  te  worden onderzocht  hoe reëe l  dat  i s .  B i j  het  
Nesc iopark za l ,  na een niet  te  duur onderzoek,  vr i j  sne l  een bee ld van de betekenis  van 
f i jns tof  voor  d ie  locat ie  worden gekregen.  Raadsbreed z i jn co l lege en gemeenteraad het  eens 
dat  er  perspect ie f  d ient  te  worden geboden aan het  Zernike en tempo d ient  gemaakt .  B i j  het  
CDA heerst  een misverstand over  hoe opt ie  2  in het  rapport  ge lezen d ient  te  worden.  Opt ie  3  
i s  tota le  n ieuwbouw of gebruik  maken van een bestaand gebouw bi jvoorbee ld interessant  
voor  het  B iolog isch Centrum aan de Kerk laan,  voor  de  bovenbouw.  Als  dat  nie t  zou lukken 
of  hee l  duur  zou z i jn ,  dan zou volgens  het  rapport  een opt ie  z i jn  terug te  va l len op ru i l .  De 
onderbouw van het  Zernike  aan de Rummer inkhof  zou naar  de Westerse  Dr if t  kunnen gaan.  
Hiervoor z i jn  minder  gebouwen nodig  in verband met  de  lagere  leer l ingaanta l len ,  dus  de  
noodloka len kunnen worden afgebroken.  In de  buurt  van de Rummerinkhof ,  waar  nu de 
onderbouw z i t ,  kan dan de bovenbouw gevest igd worden.  Daar  d ichtb i j  kan gebouwd worden 
waardoor  de  bovenbouw weer  d ichtbi j  e lkaar  z it  en het  bedr i j fsmat ige  en onderwi jskundige  
probleem van het  Zernike  n ie t  ge ldt ,  dat  i s  opt ie  2 .  
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Bi j  de  locat ie  de  Blauwe Ruiters  i s  ook opt ie  3  moge l i jk ,  dus tota le  n ieuwbouw van de 
bovenbouw,  maar  deze locat ie  i s  u i termate  geschikt  voor  ru i l .  Het  co l lege  bevee l t  de raad  aan 
deze locat ie  mee  te  onderzoeken.  De eerste  voorkeur  b l i j f t  het  B io log isch Centrum.  Het  
bestaande gebouw gebru iken zou f inanc iee l  kunnen sche len,  een andere voordee l  van deze 
locat ie  i s  dat  het  bestemmingsplan niet  gewi jz igd hoef t  te  worden.  Er i s  één moei l i jk  punt ,  
maar  a ls  dat  wordt  overwonnen is  het  een sne l le locat ie .  Het  co l lege  en het  Zernike col lege 
b l i jven d i t  de  eers te  keuze locat ie  v inden,  maar  v inden het  wi js  twee a l ternat ieven mee te  
onderzoeken.   
Ten aanzien van de mot ie  over  de  Nicolaasschool  i s  de  wethouder  van mening dat  d i t  
onderwerp nu n iet  aan de orde  is .  In het  voorste l  gaat  het  om het  b ieden van perspect ie f  aan 
het  Zernike  en n ie t  over  opnieuw bestemmen van de Westerse  Dr if t  of  de  s i tuat ie  van de 
Nicolaasschool .  Er  i s  een bouwvergunning aan de Nicolaasschool  ver leend door  het  
gemeentebestuur ,  h ier  maakt  de  raad ook dee l vanuit .  Omwonenden z i jn h ier  tegen in 
bezwaar  gegaan.  Het  bezwaar  is  behande ld in  de Bezwaarschr i f tencommiss ie  en er  i s  een 
advies  gevolgd naar  de gemeente .  Dit  advies  wordt  u i tgebre id bestudeerd en naar  verwacht ing 
za l  het  col lege  h ier  in  het  eers te  kwartaa l  van 2010 op reageren,  vervolgens  kan een 
bes l i ss ing op bezwaar  worden genomen,  een gerepareerde bouwvergunning en dan kan daar  
gebouwd gaan worden.  Als  de  raad onderzoek wi l  la ten doen en la ten u i ts t ra len dat  de 
Nicolaasschool  naar  de Westerse  Dri f t  zou kunnen gaan,  dan le idt  d i t  u i tgezet  in  de t i jd  tot  
jaren vertrag ing voor deze school .  Wi l  de  raad de school  d i t  aan doen en is  de raad van 
mening h iermee het  be lang van de Nicolaasschool ,  de  Westerholm en de gemeente  te  d ienen? 
De Huismeesters  en Westerholm zeggen misschien we l  dat  d i t  te  laat  i s  en dat  het  n ie t  door 
gaat  en dan komt er  geen n ieuwe school .  De school  had immers  geen recht  op n ieuwbouw.  
Als  de  raad deze u i tspraak zou doen,  zonder  z ich in a l le  informat ie  te  verd iepen,  wordt  de 
Nicolaasschool ,  maar  ook Westerholm met  een k lu i t je  in  het  r ie t  gestuurd en de gemeente  
wordt  een onbetrouwbare  partner .  De d irecteur  van het  Zernike  sprak de hoop u i t  in  2013 de 
deuren van een n ieuwe school  te  kunnen openen,  d i t  kan ook la ter  worden.  Het  co l lege  hoopt  
dan a l lang een mooiere  s i tuat ie  voor de  Nicolaasschool  te  hebben.  Zelfs  het  onderzoek doen 
acht  de  wethouder  n ie t  goed voor  a l ler le i  andere kwest ies  en spreekt  de hoop u i t  dat  de raad  
met  deze informat ie ,  nog even nadenkt .   
 
Mevrouw Van Duinen  vraagt  a l s  punt  van orde eerst  het  Zernike af  te  hande len.   
De voorzit ter  l i cht  toe dat  het  een mot ie  bet ref t  en volgens de  Harense manier  van s temmen 
worden eerst  mot ies ,  dan amendementen en vervolgens het  voorste l  in s temming gebracht .  
De voorz i t ter  hoort  de heer  Fr ima net  zeggen dat  het  goed is  om even te  schorsen,  dan 
kunnen de ind ieners  van de  mot ie  even nadenken of  de beantwoord ing door de  wethouder  
hen op andere  gedachten brengt  of  dat  de mot ie  gehandhaafd wordt .  
 
Scho rs ing  
2 e  t e rmi jn  
De heer  Kooi ,  namens het  CDA, zegt  dat  de wethouder  de  opmerking ten aanz ien van opt ie  3 
en opt ie  2 de Blauwe Rui ters  heeft  verhe lderd  en dat  daarmee de  d iscuss ie  voor het  CDA op 
d i t  punt  i s  ges loten.  De wethouder  s te lde  vast  dat  de d iscuss ie  in  de  raadscommiss ie  in  de 
u i tmonding naar  het  amendement tegenstr i jd ig  zou z i jn ,  dat  i s  n iet  het  geva l .  In de  d iscuss ie  
in  de  raadscommiss ie  hebben part i jen z ich u itgesproken meerdere  opt ies  te  doen onder-
zoeken,  twee i s  meer  dan één en dr ie  ook.  Het  CDA heeft  daarbi j  geple i t  dat  voor haar  de  
opt ie  Blauwe Rui ters  n ie t  aan de orde i s ,  omdat  z i j  d ie  n ie t  beschikbaar  v indt ,  onwense l i jk  
v indt  en bestuur l i jk  n ie t  van goede  orde.  Daarom is  in  de formuler ing  van het  amendement  
het  Nesc iopark in  de p laa ts  geste ld  van de  Blauwe Ruiters .  De mot ie  b l i j f t  gehandhaafd .  De 
wethouder  zou ge l i jk  kr i jgen a l s  de  procedure Hemsterhuis laan op een rede l i jke  termi jn  
afgewikke ld  zou worden.  De mot ie  i s  ingegeven met  de  verwacht ing,  misschien we l  de  vrees  
dat  het  we l  eens  langer  zou kunnen duren,  misschien we l  eens  onwense l i jk  vee l  langer .  
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Deze  gedachtegang zou de wethouder  u i t  de  brand kunnen helpen door ,  a l s  deze opdracht  
le t te r l i jk  aan het  co l lege wordt  ge lezen,  onderzoeken in  g lobale  z in en vee l  te  lange 
procedures .  voorkomen.  Deze  overweging vormt de reden om de  mot ie  te  handhaven.  
 
De heer  Stroomer ,  namens de PvdA, herhaa l t  dat  het  co l lege goed ge lu is terd heeft .  De 
commiss ie  heeft  du ide l i jk  gevraagd om meerdere  locat ies  en om dat  ge l i jkt i jde l i jk  te  gaan 
doen.  In be ide aspecten is  het  co l lege de  commiss ie  tegemoet  gekomen.  In d ie  z in acht  de  
heer  Stroomer d i t  een behoor l i jke  s tap voorwaarts .  De PvdA wi l  de  locat ie  de  Blauwe Ruiters  
er in  houden omdat  ten eerste  bezwaar  wordt  gemaakt  tegen de term dat  het  terre in van de 
Blauwe Ruiters  zou z i jn .  Dit  ter re in i s  onderdee l  van het  GEM en ten aanzien van de 
bestemming i s  hee l  duide l i jk  dat  daar  woningbouw komt.  Het  enige  i s  dat  r icht ing  bewoners ,  
en niet  a l leen r icht ing Blauwe Rui ters ,  d ient  te  worden ui tge legd waarom d ie  locat ie  n iet  voor 
woningbouw, maar  voor  onderwi jsdoe ls te l l ingen wordt  gebruikt .  Dat  i s  u i t  te  leggen,  ju is t  
omdat  een u i t ru i l  gemaakt  kan worden met  een andere locat ie .  Het  aanta l  te  bouwen 
woningen b l i j f t  overe ind.  Het  CDA en anderen geven aan dat  het  ter re in ,  onderdee l  van de  
GEM, niet  goed toeganke l i jk  i s ,  dat  i s  geen goed argument .  Op d i t  moment  kan daar  nog 
n iets  over  gezegd worden,  want  de  ru imte l i jke  ordening en nieuwbouw moet  daar  nog gaan 
p laa tsv inden.  Er d ienen dr ie  opt ies  u i tgewerkt  te  worden en de PvdA is  b l i j  da t  het  col lege 
daar  een t i jds l imiet  aan geste ld heef t .  Op deze  manier  denkt  de  PvdA ook het  d ichts te  b i j  de  
wens van het  Zernike  Col lege  ze lf  te  komen,  een onderwi j s inste l l ing  waarover  iedereen het  
eens  i s  dat  d ie  voor Haren behouden d ient  te  b l i jven.  In  d ie  z in  kan dan aan de  burgers  
u i tge legd worden dat  er  mogel i jkerwi j s  een s tudie  wordt  gedaan naar  het  neerzet ten van een 
school  op dat  te rre in ,  onderdee l  van de GEM. De heer  Stroomer benadrukt  dat  het  nog een 
s tud ie  bet ref t  en ju is t  omdat  het  een s tud ie  i s ,  d ient  n ie t  a l  op voorhand een ander  dee l  te  
worden weggegeven voor  andere doele inden.  Als  in  plaats  van dr ie  wordt  gekozen voor  
onderzoek naar  twee  locat ies ,  dan wordt  er  a l  een weggegeven.  Terwi j l  d ie  grond 
mogel i jkerwi j s  nodig  kan z i jn  voor het  bouwen van woningen.  Dientengevolge  za l  de  PvdA 
niet  mee gaan met  het  amendement  en de  mot ie .  
 
De heer  Visser ,  namens D66,  s lu i t  z ich aan bi j  de woorden van het  CDA en steunt  zowel  het  
amendement  a ls  de  mot ie .  
 
Mevrouw Praamstra ,  namens de Chr is tenUnie ,  kan z ich in grote  l i jnen aans lu i ten b i j  de  
woorden van de heer  Stroomer.  Mevrouw Praamstra  v indt  het  be langr i jk  dat  de genoemde 
dr ie  locat ies  goed onderzocht  worden en de  Blauwe Ruiters ,  waarvan het  CDA zegt  dat  het  
geen opt ie  i s ,  i s  we l  een goede  opt ie .  Het  i s  voorui t lopen op de  zaak om nu a l  de Westerse  
Dr i f t  te  gaan aanmerken voor de  bouw van de Nicolaasschool .  De wethouder  heef t  daar  een 
keur ig  antwoord op gegeven en daar  s lu i t  mevrouw Praamstra  z ich vol led ig  b i j  aan.  Het  
amendement  en de mot ie  worden n ie t  onders teund.  
 
Mevrouw Van Duinen ,  namens GroenLinks ,  i s  he lder  genoeg geweest  over  het  s tandpunt  ten 
aanzien van het  Zernike ,  dr ie  locat ies  worden ge l i jk t i jd ig  onderzocht .  Bi j  de Burap ontvangt  
de raad  een voorste l ,  een eerste  onderzoek,  dan kan hier  verder  over  gesproken worden.  
Gaande dat  onderzoek i s  het  n ie t  z invol  om a l  over  de  Nicolaasschool  te  praten.   
In het  Sportbes lu i t  van december  2009 is  over  de Blauwe Rui ters  gezegd dat  z i j  moeten 
verhuizen in verband met  woningbouw en de GEM-operat ie .  In de commiss ievergader ing 
werd mevrouw Van Duinen door  de voorzi t ter  op de v ingers  get ikt ,  z i j  mocht  n iet  
informeren naar  de voortgang van het  zoeken naar  een n ieuwe locat ie  voor de  Blauwe 
Ruiters .  Nu wordt  dat  ook nie t  gedaan,  maar  dat  houdt  GroenLinks  we l  bezig  en z i j  komt 
h ier  schr if te l i jk  op terug .  Helderhe id dus ,  voor a l le  par t i jen hier  aan tafe l ,  van groot  be lang.  
De Blauwe Ruiters  d ienen n iet  onder  het  tap i j t  te  verdwi jnen.  
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De heer  Valkema  noemt het  merkwaardig  dan mevrouw Van Duinen z ich zo v lak voor  de 
verk iez ingen sterk maakt  voor de  Blauwe Rui ters .  Terwi j l  in  december   het  CDA hetze l fde  
p le idooi  h ie ld  en GroenLinks  er  z ich toen van d is tant ieerde .  Mevrouw Van Duinen  ontkent  
d i t  ten s te l l igste .  GroenLinks heeft  aangegeven dat  de locat ie  de  Blauwe Ruiters  voor de  
GEM bestemd zou moeten worden en dat  men z ich hard zou dienen te  maken voor een goede  
locat ie  voor de Blauwe Ruiters .  Het  CDA is  ze l f  behoor l i jk  aan het  draa ien ten aanzien van 
de Nicolaasschool .  De locat ie  voor  de  Nicolaasschool  i s  immers  in het  vor ig  co l lege ,  waar  
het  CDA dee l  vanuit  maakte ,  aan de orde gekomen,  daar  z i jn de  p lannen ontwikke ld  voor  de  
Nicolaasschool  aan de  Hemsterhuis laan.  Nu wordt  de s tand van zaken van de  wethouder  
vernomen.  Er  i s  een vergunning afgegeven,  er  z i jn  bezwaren aangetekend,  dat  i s  gebru ike l i jk  
en de  Bezwaarschr if tencommiss ie  heeft  adv ies  u i tgebracht .  Beg in vo lgend jaar  vo lgen de 
antwoorden van deze  commiss ie  en het  co l lege .  Het  i s  voorbar ig  om op d i t  moment  over  de  
Nicolaasschool  te  spreken,  terwi j l  het  nu om de  verkenning van het  Zernike  gaat .  
GroenLinks gaat  absoluut  n iet  mee in deze  mot ie  en v indt  het  van be lang,  a ls  d i t  soort  zaken 
aan de orde  komen,  dat  de  raad  z ich eers t  goed laat  informeren voordat  een standpunt  wordt  
ingenomen.  
 
Mevrouw Van der  Vliet ,  namens de  VVD, v indt  het  voorbar ig ,  nu er  een goed a l ternat ie f  i s  
voor  de Hemsterhuis laan ,  deze  moge l i jkhe id b i j  voorbaat  te  schrappen.  Als  de  he le  bezwaar-
schr i f tenprocedure v lot  ver loopt ,  za l  b innen zeer  afz ienbare t i jd  du ide l i jk  z i jn of  er  gebouwd 
kan worden aan de Hemsterhuis laan en is  de moge l i jkhe id Westerse  Dr i f t  overbodig .  Om nu 
a l  deze opt ie  te  schrappen v indt  de VVD niet  ju is t .  De mot ie  gaat  er  zu iver  om deze 
mogel i jkhe id in bee ld  te  houden.  
 
De voorzit ter  intervenieer t .  Het  zou nu kunnen l i jken,  voor degene d ie  de  s tukken niet  
u i tvoer ig  heeft  bes tudeerd,  dat  er  vandaag een bes lu i t  wordt  genomen over  de toekomst ige 
bestemming van de  Westerse  Drif t .  Dat  doet  de raad vandaag  niet .  De raad  bes lu i t  vandaag 
dat  er  een verkenning komt naar  herhuisvest ing van het  Zernike  Col lege ,  n ie t  meer  en n iet  
minder .  Er  wordt  n iets  bes loten over  de Westerse  Dr if t .  
 
Mevrouw Van der  Vliet ,  namens de  VVD, s lu i t  z ich aan b i j  het  kor t  en bondig betoog van 
D66.  
 
Wethouder Toxopeus ,  namens  het  co l lege ,  wi l  ingaan op het  aspect  rond de  mot ie  van de  
Nicolaasschool ,  namel i jk  de  vrees  dat  de procedure misschien langer  duurt  dan gedacht  
wordt .  Als  de raad  op grond van bezwaarprocedures  d i t  soort  bes lu i ten zou nemen,  dan 
zouden het  CDA en andere  mede- ind ieners  d iverse  andere pro jecten kunnen s topzetten,  want  
ook daar  z i jn  bezwaren inged iend.  De wethouder vraagt  nogmaals  we lk be lang deze  par t i jen 
met  d i t  voors te l  d ienen,  n iet  dat  van de Nicolaasschool ,  Westerholm of  de  gemeente ,  i s  het  
de verk iez ingst i jd?  
 
De voorzit ter  concludeer t  dat  het  amendement  en de  mot ie  gehandhaafd b l i jven en er  i s  een 
tekstvoorste l  voor wat  bet ref t  het  bes lu i t .  Het  reg lement  van orde  geeft  aan dat  de  voorz i t ter  
ze lf  het  bes lu i t  mag wi jz igen a ls  de  raad daarmee instemt .   
De heer  Valkema ,  namens het  CDA, denkt ,  gez ien de  s temverhoudingen,  dat  zowel  mot ie  a ls  
amendement  verworpen gaan worden en wi l  in dat  geva l  een aantekening maken b i j  het  
voorgeste lde bes lu i t .  
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Mot ie  A wordt  in s temming gebracht :  
“Herbestemming locat ies”  draagt  het  col lege  op de locat ie  Westerse  Dr if t  (Zernike)  in  bee ld 
te  hebben a ls  mogel i jkhe id  van de herhuisvest ing van de Nicolaasschool .  Deze opt ie  a l s  
mogel i jkhe id verder  te  onderzoeken en in g loba le  z in van een u i twerk ing te  voorz ien en 
betrekken b i j  de  p lannen tot  verp laa ts ing  van de bovenbouw van het  Zernike .  Ingediend door 
CDA,  VVD en D66.     
 
Voor:  de  indienende fract ies  
De mot ie  wordt  verworpen.   
 
Amendement  1  wordt  in s temming gebracht :  
“Herhuisvest ing bovenbouw Zern ike Col lege” Bes lu i t  in  te  s temmen met  de voorgeste lde 
voorkeurs locat ie  aan de  Kerk laan.  De locat ie  Nesc iopark a ls  a l ternat ief  aan te  wi jzen en 
be ide opt ies  verkennend ui t  te  werken en de  raad daarvan een resu l taat  aan te  b ieden voor  1 
mei  2010.  Ingediend door  CDA, VVD en D66 
Voor :  de  indienende fract ies  
De mot ie  wordt  verworpen.   
Het  gewi jz igde voors te l  wordt  in s temming gebracht .  
De heer  Valkema ,  namens het  CDA, i s  voor  herhuisvest ing van het  Zernike ,  het  onderzoek 
komt er  dat  i s  toegezegd,  maar  legt  de volgende s temverk lar ing af :  het  CDA stemt tegen de 
opt ie  van de locat ie  Blauwe Ruiters .  
De heer  Visser ,  namens D66,  s lu i t  z ich b i j  deze s temverk lar ing aan.  
De heer  Frima ,  namens de  VVD, s lu i t  z ich b i j  deze  s temverk lar ing aan.  
 
De voorzit ter  leest  voor :  
Gelet  op de Verordening voorzieningen huisvest ing onderwi js  gemeente  Haren;  het  in  januar i  
2009 door de raad vastgeste lde  Integraa l  Huisvest ingsplan 2009 – 2012 en het  co l legebes lu i t  
van 10 november  2009,  betreffende de ru imte l i jke  verkenning herhuisvest ing bovenbouw 
Zernike  Col lege  Haren.  
Het  voorgeste lde  (gewi jz igde)  bes lu i t  lu id t :  de  b i jgevoegde ru imte l i jke  verkenning herhuis-
vest ing bovenbouw Zernike  Col lege  vast  te  s te l len ,  in  te  s temmen met  de  voorgeste lde voor-
keurs locat ie  aan de Kerk laan.  Daarnaast  de  locat ies  B lauwe Ruiters  en Nesciopark a ls  a l ter -
nat ieve locat ies  aan te  wi jzen.  Deze locat ies  ge l i jk t i jd ig  verder  u i t  te  werken.  Eventue le  
meerkosten tot  een maximum van € 10 .000, -  b i j  te  ramen in Burap 1,  2010.  
 
De voorzit ter  vraagt  of  over igens unaniem wordt  ingestemd met  het  voorgeste lde bes lu i t .  De 
raad gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus bes loten.   
De vertegenwoord igers  van het  Zernike  Col lege worden gefe l ic i teerd ,  want  daar  i s  weer  
voortgang te  boeken en dat  i s  voor het  Zernike en voor Haren van groot  be lang.  
 
10 .  Verordening Rioolheff ing 2010 
De heer  Valkema ,  merkt  op dat  de  vor ige  keer  de d iscuss ie  was we lke  van de  twee tar ieven 
ju is t  was ,  €  168,70 of  € 173,19 een verschi l  van v i j f  euro,  dat  s te l t  misschien n iets  voor .  Het  
CDA gaf  echter  aan dat  a l s  de  heff ing over  meer  objec ten wordt  verdee ld ,  het  tar ief  
automat isch naar  beneden gaat  en dus  lager  kan worden vas tgeste ld .  Die  d iscuss ie  le idde tot  
het  nu voor l iggende,  n ieuwe voors te l  van het  col lege .  Wat  schets t  de verbaz ing,  e r  wordt  
geen keuze gemaakt  tussen het  eerste  of  tweede tar ief ,  er  komt een nieuw tar ief  te  voorschi jn  
namel i jk  € 170,20.  De u i tkomst  is  anders  omdat  het  aanta l  perce len daa l t ,  dat  was  de  vor ige  
keer  over  het  hoofd gez ien en dat  brengt  het  CDA tot  de  volgende vraag .  In het  s tuk wordt  
gezegd dat  de  onbebouwde perce len buiten het  heff ingsrecht  b l i jven.  Onbebouwde perce len 
s taan n iet  beschreven in de  verordening,  dus naar  mening van het  CDA heef t  e lk  percee l ,  
bebouwd of  onbebouwd,  een kadastra le  e igenaar .  
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Dat betekent  dat  onbebouwde perce len ook te  maken hebben met afv loe iend hemelwater  
d irect  of  indi rect  in  het  r iool .  Het  CDA wi l  daarom weten of  a l le  onbebouwde perce len met  
een kadast ra le  e igenaar  in  de tar ie fbepa l ing z i jn  meegenomen en zo nee ,  waarom dan n iet?  
Rioned heeft  a l le  gemeentes  aangeschreven om het  r io lenste lse l  over  te  nemen en zegt  door  
het  volumevoordee l  het  r ioolrecht  tegen een lagere  pr i j s  te  kunnen doen.  Heeft  het  col lege 
d i t  overwogen of  ju is t  n iet .  
 
De heer  Visser ,  namens D66,  zegt  dat  aan d i t  raadsvoorste l  de d iscuss ie  over  de heff ings-
gronds lag  a l  dan n iet  aan watergebruik i s  gekoppe ld.  D66 is  pr inc ip iee l  voorstander  van 
heffen op watergebruik  en v indt  d i t  zo ’n wezenl i jk  e lement ,  dat  tegen d i t  voorste l  wordt  
gestemd.   
 
Wethouder Niezen ,  namens het  co l lege ,  begr i jpt  n iet  waar  de heer  Va lkema de opmerking 
over  Rioned vandaan heeft  gehaa ld .  Rioned i s  een arme st icht ing d ie  nooi t  de  r io ler ing  van 
Haren over  zou kunnen nemen.  Er  is  we l  van a l les  te  doen over  bezuin ig ingen in het  water-
beheer ,  waarbi j  de  Waterschappen denken dat  ze  de r io len van de gemeenten d ienen over  te  
nemen.  Het  kabinet  v indt  dat  een goed idee ,  maar  meer  i s  h ier  nog niet  over  bekend.   
 
Wethouder Berends  antwoordt ,  namens het  co l lege ,  op de vraag over  de onbebouwde 
perce len.  Onbebouwde perce len z i jn  tot  nu toe  nooit  in een heff ing betrokken.  Deze per-
ce len zu l len ongetwi j fe ld  kadastraa l  gereg is treerd z i jn .  Of we i landen en derge l i jke  ook 
rechts t reeks  op het  r iool  aanges loten z i jn l i jkt  de  wethouder  s tug ,  meesta l  i s  dat  oppervlakte-
water  en de  s loot .  Het  col lege heeft  gemeend dat  d i t  het  aanta l  perce len i s  waar  in  het  
ver leden ook op geheven is  en heef t  gemeend de 150 perce len nu n iet  ge l i jk  mee te  nemen.  
In  de bewoord ing had beter  kunnen worden aangegeven dat  deze voor lopig ,  net  a l s  in het  
ver leden buiten het  heff ingsrecht  worden ge laten.  Het  l i jkt  het  co l lege  vers tandig  om eers te  
de jur isprudent ie  af  te  wachten a lvorens  ook deze laats te  €  4 .500, -  te  gaan heffen.  
 
De voorzit ter  concludeer t  dat  kan worden overgegaan tot  vasts te l len van de Rioolheff ing 
2010.  De heer  Visser ,  namens D66,  heef t  daarb i j  een s temverk lar ing afge legd omdat  de 
koppe l ing met  het  watergebruik ontbreekt  in  het  voorste l .  
De raad s temt  in  met  de Verordening Rioolheff ing 2010 en gaat  b i j  hamers lag  akkoord.  Aldus 
bes loten 
 
Hamerstukken 
De voorzit ter  l icht  de  ICT trans i t ie  van het  afge lopen weekend toe .  De gemeente  i s  
succesvol  overgegaan van Nove l l  naar  Out look,  dat  was een vr i j  majeure  operat ie .  Al  het  e -
mai lverkeer ,  dat  met  name door  raads leden onder l ing i s  gevoerd d i t  weekend is  daar  he laas  
b i j  verdwenen in een ‘b lack box’ .  De gemeente l i jke  organisat ie  kwam daar  vanochtend pas  
achter  en is  zo sne l  moge l i jk  bez ig  gegaan met  herste l .  Di t  heeft  in de voorbere id ing voor  de 
raads leden wat  h inder  opge leverd,  excuses  daarvoor .  Een volgende keer  za l  b i j  de  p lanning  
de ICT-afde l ing opdracht  kr i jgen ook de raadsplanning daarbi j  te  betrekken.   
 
11 .  Gemeente l i jk  Rio ler ingsplan 2010 -  2014 
De voorzit ter  concludeer t  dat  unaniem wordt  ingestemd met  het  GRP (Gemeente l i jk  
Rio ler ingsplan)  2010 – 2014 en de genoemde ramingen in  d i t  n ieuwe GRP 2010 – 2014 a ls  
maatgevend te  hanteren voor  de lastenst i jg ingen.  De raad s temt  in  en gaat  b i j  hamers lag 
akkoord.  Aldus bes loten.  
 
12 .  Accountantscontrole  jaarrekening 2009 (contro leprotocol)  
De voorzit ter  concludeer t  dat  unaniem wordt  ingestemd met  het  vasts te l len van het  
contro leprotocol  jaarrekening 2009.  De raad s temt  in  en gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus 
bes loten.  
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13 .  Verordening tar ievenmodel  brandweerrechten 2010 
De voorzit ter  concludeer t  dat  unaniem wordt  ingestemd met  de Verordening 
brandweerrechten 2010 en de voorgeste lde tar ieven.  De raad s temt  in  en gaat  b i j  hamers lag  
akkoord.  Aldus bes loten.  
 
14 .  Verordening bedr i j f svoer ing  
De voorzit ter  concludeer t  dat  unaniem wordt  ingestemd met  de F inancië le  verordening,  de 
Contro leverordening,  de Verordening aud i tcommiss ie  en de Verordening onderzoeken 
doe lmat igheid en doe l t reffendheid  gemeente  Haren onder  ge l i jk t i jd ige  intrekk ing van de 
Verordening op de bedr i j f svoer ing  gemeente  Haren.  De raad s temt  in  en gaat  b i j  hamers lag  
akkoord.  Aldus bes loten.  
 
15 .  S lu i t ing  
De voorz i t ter  bedankt  a l len voor  de  inbreng en s lu i t  de  vergader ing .  
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